



MELBOURNE

MELBOURNE KIDS FUN

5D4N SIC-MELKID05



Day 1

Kuala Lumpur Melbourne

- Arrival Melbourne Airport.
- Seat in coach to Melbourne CBD hotel.

Day 2

Sealife + Eureka Sky Deck (with Admission Ticket)

Note: Transport self-arrange.

Day 3

Legoland (with Admission Ticket)

Note: Transport self-arrange.

Day 4

Chadstone DFO Outlet Shopping

Note: Transport self-arrange.

Day 5

Melbourne Kuala Lumpur

- SIC transfer to Melbourne Airport

第一天

吉隆坡 墨尔本

- 抵达墨尔本机场
- 搭乘拼车前往墨尔本市中心酒店

第二天

墨尔本海洋生物水族馆 + 尤里卡观景台 (含门票)

备注：交通自理

第三天

乐高乐园 (含门票)

备注：交通自理

第四天

Chadstone DFO 奥特莱斯购物

备注：交通自理

第五天

墨尔本 吉隆坡

- 拼车送往墨尔本机场



气候 WEATHER

SPRING 春季 9月-11月
SEP-NOV 9°C TO 19°C

SUMMER 夏季 12月-2月
DEC-FEB 14°C TO 25°C

AUTUMN 秋季 3月-5月
MAR-MAY 10°C TO 20°C

WINTER 冬季 6月-8月
JUN-AUG 6°C TO 14°C

时差 TIME DIFFERENCE

3月 - 9月与马来西亚时间相差2小时
MARCH-SEPTEMBER, 2 HOURS AHEAD MALAYSIA
10月 - 4月与马来西亚时间相差3小时
OCTOBER-APRIL, 3 HOURS AHEAD MALAYSIA

四星级酒店或同级 4* or similar class	Traveling Period valid till 31 March 2026							
	Ground Arrangement						Extension Night (Per Room Per Night)	
	Per Adult			Per Child (3-11 yrs old)				
	SGL	TWN	TRP	CHT	CWB	CNB	SGL / TWN	TRP
Mercure Southbank	RM3488	RM2488	RM2388	RM2088	RM2088	RM1088	RM650	RM900

TERMS & CONDITIONS



- Minimum 2 adults per booking.**
每份预订至少需2位成人。
- Packages are valid only for Malaysian passport holders.**
此配套仅适用于马来西亚护照持有人。
- All prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) and are subject to change without prior notice.**
所有价格以每人令吉 (MYR) 计价，如有更改恕不另行通知。
- For Avalon (AVV) Airport arrivals or departures, an additional charge of RM170 per person per way applies (minimum 2 persons).**
阿瓦隆 (AVV) 机场接送服务每人每程需额外收费RM170 (至少2人)。
- Australia ETA visa is excluded (to be applied individually).**
不包含澳洲 ETA 签证，须自行申请。
- English-speaking coach captain provided only.**
仅提供英文司机兼导游服务。
- Hotel accommodation is subject to availability. If the selected hotel is unavailable, a similar alternative will be arranged and may incur a price difference (if applicable).**
酒店住宿视供应情况而定。如所选酒店无房，将安排同等级的其他酒店，若有价差需另行支付。
- Peak season dates and surcharges are subject to change without prior notice. Surcharges or block-out dates for special events will be advised upon booking confirmation.**
旺季日期及附加费如有变动，恕不另行通知。特殊活动期间的附加费或禁订日期将在确认预订时告知。
- Please ensure your flight timings are accurate. Any unused itinerary or arrangements due to flight arrival / departure times are non-refundable. The sequence of the itinerary may be adjusted by the local operator depending on time and operational considerations.**
请确保航班时间准确。因抵达/离开时间导致未能使用的行程或安排，恕不退款。行程顺序可能根据当地接待社的安排及实际情况进行调整。

Room types such as twin or double cannot be guaranteed, and air conditioning is subject to the hotel's facilities. 酒店房型不一定能保证双床房或大床房，房间空调设备也需视酒店实际情况而定。For triple occupancy, an extra bed or sofa bed may be provided, depending on the hotel's room type. 如为三人入住，酒店可能会提供加床或沙发床，具体依各酒店房型而定。

Contact Person 联络号码：

Date & Price 时间：

Flight Details 航班时间：